cityplaza



條款及細則

- 1. 推廣期為2024年4月27日至2024年6月2日晚上9時(包括首尾兩日)。
- 2. 唯太古城中心LIVE+會員可參與本活動。顧客可下載TAIKOO+流動應用程式並登記LIVE+會員。
- 3. 會員於推廣期內,於太古城中心 X Hot Toys「星球大戰:黑暗之力」活動內完成「光劍挑戰」後,並即時以TAIKOO+App於任務頁面內掃描指定QR code登記星戰賞。
- 4. 登記星戰賞日期及時間: 2024年4月27日至2024年6月2日(星期一至五12pm 9pm;星期六、日及公眾假期:11am 9pm)
- 5. 登記星戰賞地點:太古城中心二樓中橋-太古城中心 X Hot Toys「星球大戰: 黑暗之力」活動。
- 6. 每位會員每日只可掃描指定QR code登記參加星戰賞1次。整個活動期間的參加星戰賞次數不限,唯每位會員帳戶只可獲中獎一次,以先中獎之獎品為準。
- 7. 會員必須即場確認是否已於TAIKOO+App流動應用程式掃描指定QR code及已成功登記星戰賞,逾期登記將不獲受理。所有已提交的登記均不能更改、取消及退回。會員能否成功提交個人資料,取決於所有的流動通訊裝置型號及網絡性能。如因任何電腦和流動通訊裝置型號、網絡、技術、駭客活動等技術問題及/或任何不可抗力的理由,而引致顧客無法或延誤登記,導致無法參加星戰賞,太古地產管理有限公司概不負責。
- 8. 星戰賞得獎結果將於2024年6月20日刊登於太古城中心網頁、星島日報及英文 虎報。
- 9. 得獎者將獲另行通知,若無法通知得獎者,將被視作放棄得獎資格。
- 10. 太古城中心各商戶及管理處之僱員均可參加是次活動,並需受本條款及細則約束。太古城中心各商戶及管理處之僱員中獎機會與所有其他參加者均等。
- 11. 獎品圖片只供參考,一切以實物為準。所有獎品不可退款或更換,並不可兌換 成現金或其他服務或產品。
- 12. 除本推廣之條款及細則,本推廣同時受LIVE+會員計畫條款及細則之約束。請參閱場內宣傳品或瀏覽www.cityplaza.com。
- 13. 太古地產管理有限公司不會承擔得獎者於使用禮品時可能造成的損失。
- 14. 若有任何爭議,太古地產管理有限公司保留最終決定權。
- 15. 中文譯本與英文本意如有不合或爭議之處,應以英文之解釋為據。

推廣生意的競賽牌照號碼:58489



cityplaza



Terms and Conditions:

- 1. The promotion period will run from 27 April 2024 to 2 June 2024, 9 p.m. (both dates inclusive).
- 2. Only LIVE+ members are eligible to enjoy this activity. To qualify, shoppers must download the TAIKOO+ mobile app and register as a LIVE+ member.
- 3. During the promotion period, members who participate in "Lightsaber Challenge" at Cityplaza X Hot Toys "Star Wars: The Power of the Dark Side" and scan the designated QR code on the mission page of the TAIKOO+ app immediately will be eligible to participate in the lucky draw.
- 4. Lucky Draw Registration Dates and Time: 27 April 2024 to 2 June 2024 (Mon-Fri: 12 p.m. 9 p.m.; Sat-Sun and Public Holidays: 11 a.m. 9 p.m.)
- 5. Lucky Draw Registration Venue: Cityplaza x Hot Toys "Star Wars: The Power of the Dark Side", Centre Bridge, 2/F Cityplaza.
- 6. Each member can scan the designated QR code once per day to register for the lucky draw, with no other limit to their number of entries throughout the entire duration of the event. However, each membership account can win a prize once only, and the prize will be determined by their first winning entry.
- 7. Members must confirm onsite that they have scanned the designated QR code and successfully registered for the lucky draw through the TAIKOO+ mobile app. Late registrations will not be accepted. Registrations cannot be altered or cancelled, and are non-returnable once submitted. The ability of members to submit their personal information is subject to the computer or mobile device model used and network performance. Swire Properties Management Limited will bear no responsibility for unsuccessful registrations due to any issues related to computer or mobile device model, network, technology, hacking, unsuccessful/delayed submission of personal information, and/or any other uncontrollable events.
- 8. The results of the draw will be announced on the Cityplaza website, in Sing Tao Daily and The Standard on 20 June 2024.
- 9. Winners will receive individual notifications regarding prize collection details. Prizes will be forfeited for any winners who cannot be contacted.
- 10. Staff from shops at Cityplaza and Cityplaza Management Office are entitled to participate in this promotion. Terms and Conditions apply, and their chances to win are the same as all other participants.

cityplaza



Terms and Conditions:

- 11. Images of the prizes are for reference only and are subject to the actual product.

 All prizes are non-refundable, non-exchangeable and cannot be exchanged for cash or other services or products.
- 12. In addition to these Terms and Conditions, this promotion is subject to the LIVE+ Membership Programme Terms and Conditions. Please refer to the related in-mall marketing collaterals or visit www.cityplaza.com for more details.
- 13. Swire Properties Management Limited shall not be held accountable for any loss suffered during usage of the gift(s).
- 14. In the case of any dispute, Swire Properties Management Limited reserves the right of final decision.
- 15. In the case of any inconsistency or discrepancy between the Chinese translation and the English version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

Trade Promotion Competition Licence No.: 58489

